
Parlament České republiky
POSLANECKÁ SNĚMOVNA

1998
3. volební období

Z Á P I S

ze 7. schůze
výboru pro obranu a bezpečnost, konané

 dne  4.  a 5. 11. 1998

4. 11. 1998 středa
10.30 -12.30 hod.
K bodu 1
Stav a perspektivy projektu L159  

Tento  bod  odůvodnili   náměstek  ministra  obrany  ČR  Jindřich  Tomáš,  náčelník
generálního štábu AČR gen. Ing. Jiří Šedivý, náčelník velitelství vzdušných sil gen. Ing. Ladislav
Klíma.

Tohoto jednání se též zúčastnili  představitelé Aera Vodochody.

V době od 11,30 hod. bylo jednání ohlasováno jako neveřejné, za účasti zástupců AČR,
NKÚ a tajemníka výboru (bez zvukového záznamu) - 13 pro, všichni přítomní.

V rozpravě vystoupili všichni přítomní poslanci.

Hlasováním bylo přijato  u s     n e s     e n í   č. 13/1998 (13 pro, všichni přítomní).
Hlasovali poslanci  M. Kaslousek, J. Melichar, T. Kladívko, P. Nečas, S. Fischer, F. Španbauer,
P. Hönig, K. Černý, J. Žižka, M. Titz, K. Šplíchal, M. Lobkowicz.

13.30-15.30 hod.
K bodu 2 
Stav a perspektivy tanku T-72

Tento  bod  odůvodnili   náměstek  ministra  obrany  ČR  Jindřich  Tomáš,  náčelník
generálního štábu AČR gen. Ing. Jiří Šedivý,  zástupci velitelství pozemních vojsk a generální
ředitel VOP 025 Nový Jičín Ing. Oskar Šíma.

V rozpravě vystoupili všichni přítomní poslanci.

Hlasováním bylo přijato  u s     n e s     e n í   č. 14./1998 (13 pro všichni přítomní).
Hlasovali poslanci M. Kaslousek, J. Melichar, T. Kladívko, P. Nečas, S. Fischer, F. Španbauer,  P.
Hönig, K. Černý, J. Žižka, M. Titz, K. Šplíchal, M. Lobkowicz.



15.30-16.30 hod.
K bodu 3
Problematika dodávek tepla a ekologizace tepelných zdrojů v resortu Ministerstva obrany ČR

Tento bod odůvodnil  náměstek ministra obrany ČR Jindřich Tomáš.
V rozpravě vstoupili poslanci P. Nečas,  M. Kalousek,  J. Žižka.

Pozn.: V době od 9,00-9,45 hod. proběhla porada předsedy a  místopředsedů výboru 
s tajemníkem výboru.

5. 11. 1998 čtvrtek
9.00-10.00 hod.
K bodu 4
Vystoupení ministra obrany ČR  

              Ministr obrany České republiky  RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. a náčelník generálního
štábu AČR gen. Ing. Jiří Šedivý seznámili poslance výboru se současným stavem 
i perspektivami armády České republiky.

V rozpravě vystoupili všichni přítomní poslanci.

10.30-11.15 hod.
K bodu 5
Vystoupení  náčelníka Vojenské zpravodajské služby gen. Ing. Františka Štěpánka  

Na návrh náčelníka VOZ bylo jednání odhlasováno jako uzavřené za přítomnosti  
Ing. V. Šumana (MO ČR) a  Ing. I. Bretta  (tajemník VOB) - 8 pro, všichni přítomní.
Hlasovali poslanci P. Koháček, T. Kladívko, P. Nečas, J. Žižka, M. Titz, F. Španbauer, R. Turek,
S. Fischer.

11.15-11.45 hod.
K bodu 6
Sdělení předsedy, různé, dovolba členů podvýborů  
- do podvýboru pro IZS byli zvoleni poslanci  J. Grůza a M. Doktor
- do podvýboru pro vězeňství byli zvoleni poslanci E. Dundáčková 
- do podvýboru  pro zpravodajské služby byl zvolen poslanec F. Ondruš.

Hlasováním bylo přijato u s     n e s     e n í   č. 15/1998. Hlasovali poslanci  P. Koháček, 
T. Kladívko, P. Nečas, J. Žižka,  M. Titz, F. Španbauer, R. Turek, S. Fischer (8 pro, všichni
přítomní).

Předseda výboru upozornil na zasedání podvýboru pro zpravodajské služby společné 
s výborem pro obranu a bezpečnost dne 19. 11. 1998 a na připravovaný seminář dne 24. 11.
1998.
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11.45-12.00 hod.
K bodu 7
Návrh programu a termínu příští 8. schůze výboru pro obranu a bezpečnost
11. a 12. 11. 1998  

Návrh programu 8. schůze  byl odhlasován tak, jak je uvedeno v pozvánce č. 8 (9 pro, 
1 zdržení).

Hlasovali poslanci  P. Koháček, T. Kladívko, P. Nečas, J. Žižka, M. Titz, F. Španbauer, R.
Turek, S. Fischer, J. Melichar, J. Vidím.

 
Ing.. Stanislav  F i s c h e r , CSc.                                                    RNDr. Petr   N e č a s          
              ověřovatel                                                                                     předseda
výboru pro obranu a bezpečnost                                              výboru pro obranu a bezpečnost
 

     

V  Praze 9. 11. 1998
Zapsal: Ing. I. Brett
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